
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۲۴۰۷

تاریخ ارسال پرسش: ۰۳:۲۵:۳۰ ۱۳۹۷/۵/۳

متن پرسش

با عرض سلام خدمت جنابعالي: سوالی داشتم اینکه نظر شما در مورد حجامت چیه؟ و اینکه این کار

جای خودش رو به خون دادن بده چون اینطور به نظر می رسه که زمانی که پیامبر حجامت رو مطرح

کردن قصد این بوده که خون از بدن خارج بشه و عمل تصفیه و پاکسازی و خونسازي مجدد صورت

بگیره که در آن زمان امکان انتقال خون نبوده الان هم این امکانات هست هم همون عمل خون گرفتن

انجام میشه هم به داد یه نفر که به این خون احتیاج داره رسیده میشه شما بین این دو کدام را

انتخاب مي کنيد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: فکر میکنم در همان زمان هم امکان خونگرفتن بوده است، ولی تأکید بر

حجامت به جهت دیگری است. موفق باشید


